
  
Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 29.01.2025 
  

Klokken: 17.15-19.15 Mødested: Birkum 

Forplejning: Bettina 
 

Afbud: Kalle (Ferie), Gitte, 
Stine, Sanne  

  
  
Dagsordenspunkter: Bemærkninger: Referat: 
Godkende og låse referat fra 
sidste møde 

  
https://docs.google.com/document/
d/1LruotWwuDrvg4blaRRSV-Js1In
BYj3tp/edit#heading=h.gjdgxs 
 
Godkendt  

Godkendelse af dagsorden   

Meddelelser: FSFO - v. MH  
 
 
 
Elever  der bliver udmeldt og 
indmeldt på skolen  - v. VIT 
 
 
7. og 8. årgang har byttet 
lokaler 
 
 
 
Skolehjem i hele Ældste 
Børnemijø er  flyttet 

Der starter pt. 33 børn i FSFO. Der 
er fire personaler, der skal være 
fast på denne børnegruppe.  
 
Ni udmeldte og 18 indmeldte - der 
er yderligere fem på vej ind på 
vores skolen  
 
7. årgang er en lille årgang. De er 
derfor flyttet i mindre lokaler, så de 
er bedre plads til 8. årgang i de 
større klasselokaler  
 
Der kommer snarest en udmelding 
om, hvornår og hvordan de vil 
blive afviklet.  

Årshjulet for skolebestyrelsens 
arbejde: 
 
(

Rusmiddelpolitik Tingkær…
) 
 

 
 
 
 

Kommunikationspolitik på 
Tingkærskolen 
 
 
Princip for erhvervspraktik 
 
 
 
 
 
Rusmiddelpolitik skal 
placeres i årshjulet 

Godkendt 
 
 
 
Princippet er for nu godkendt, men 
vi skal se på det igen, når vi ved 
mere om blandt andet den civile 
praktik m.m   
 
 
Placeres i maj måned.  

Fra Elevrådet  
Mobiltelefoner – Må vi bruge 
mobilerne til at handle i 
pauserne? 

 

 

 

 

 
Flere elever bruger telefonerne til 
at handle i boden.  
Eleverne “snyder” og får udleveret 
telefoner til at handle, men bruger 
den så i pausen alligevel.  
 
Der er en oplevelse af, at flere får 
tilladelse til at have telefonen - det 
virker “uretfærdigt” .  
 
Eleverne kan have en oplevelse 
af, at de voksne har mistillid til at 

https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1LruotWwuDrvg4blaRRSV-Js1InBYj3tp/edit#heading=h.gjdgxs
https://docs.google.com/document/d/1LruotWwuDrvg4blaRRSV-Js1InBYj3tp/edit#heading=h.gjdgxs
https://docs.google.com/document/d/1LruotWwuDrvg4blaRRSV-Js1InBYj3tp/edit#heading=h.gjdgxs
https://docs.google.com/document/d/1DopKPi7TGfA9p0_AG40yQ_HRdod2i6mP/edit
https://docs.google.com/document/d/1DopKPi7TGfA9p0_AG40yQ_HRdod2i6mP/edit
https://docs.google.com/document/d/1DaBsvXOVBfpu2en-vlhRaaOz3Y6svZgs/edit


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Må vi handle i Brugsen? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

de kan håndtere at have 
telefonerne.  
 
Elevrådet vil gerne have 
telefonerne i første pause, hvor de 
skal handle.  
 
Andre handlemuligheder: Vi skal 
se på at få kort tilbage som 
betalingsmulighed i boden. 
 
Vi drøfter fællesskabsbegrebet og 
det sociale aspekt i elevpauserne. 
Vi har som skole et stort ansvar for 
dannelse m.m  
 
Vi har haft en vigtig drøftelse med 
elevrødder om, hvad der rør sig 
politisk, hvordan vi sikrer 
indkøbsmuligheder, sikrer at alle er 
en del af et forpligtende 
fællesskab.  
 
Er der mange, der afleverer en 
telefon og så har en anden i 
lomme/tasker.  
 
Der er en opmærksomhed på 
tirsdage, hvor telefonerne ikke 
bliver taget. Det skal vi i dialog 
med personalet om.  
 
Vi trænger til at få “undervist” 
vores unge mennesker/elever i, 
hvorfor vi har truffet beslutning om 
at “tage telefonerne”  
 
Dette vil blive taget op på et 
afdelingsmøde 
 
Der kan være en opmærksomhed 
på, hvad Brugsen tænker om det?  
Kan det reelt nås på 30 min pause 
Kan der indhentes underskrifter fra 
forældre ift. om et barn må handle 
og /eller købe igennem en anden 
elev.  
 
Kan vi have en prøveperiode, hvor 
vi sikrer at det kun er elever med 
forældretilladelse, der kører  
Alle skal være tilbage i 
undervisningen til tiden mv. 
 
Hvordan kan dette forslag evt. 
spille sammen med kostpolitikken 
på Tingkærskolen. 
● Hvordan får vi eleverne til at 

handle de sunde valg.  
● Hvem skal være ansvarlig og 

hvem skal holde øje.  



 

 

 

 

 

Boller med smør? 

 
 
 
 

 
Skolebestyrelsen vil ikke give 
tilladelse til 7. årgang.  
 
Vedr. 8. og 9. Vi skal i dialog med 
Brugsen  
KAA tager forslaget med i UM  
 
Kan der komme smør på bollerne?  
Kan vi lave en ny bestilling med 
smør.  
VIT tager det gode forslag med til 
Linda i boden og vi drøfter prisen 
evt. max på 7 kr.  

Nyt netværk for 
skolebestyrelser i Odense 
Kommune 

Valg af 
forældrerepræsentant til 
netværket. Mail fra Susanne 
Crawley via Vivi 28. 
november 2024 

Der er møde mandag den 3 marts 
kl. 16:30-19:00  
Ørbækvej 100  
 
Stine deltager 

Nye ringetider det kommende 
skoleår 

 

 

 

 

 

Nye mødetider for UM 

 
 
 
 
 
 

VIT gennemgik skemaopbygning 
og de nye ringetider: 
Der vil i kommende skoleår være 
45 min. lektioner i moduler af to, 
hvor muligt.  
 
Vi korter elevpauserne ned, så 
vores elever får en kortere 
skoledag, dermed vi får en større 
mængde timer i timebanken.  
 
Vi mangler skytimen - det der har 
været i dette skoleår er at timen 
om morgenen er lagt i enden af 
skoledagen, så eleverne oplever 
med løsningen i dette år ikke at 
have større trivsel. Elever og 
forældre har været utilfredse med 
en sene mødetid og det vanskelige 
i at have fritidsaktiviteter og jobs.  

Skoleårets planlægning VIT 
gennemgår/kommenterer 

Vi arbejder med at finde rundt i alle 
de nye tiltag, der er jf. folkeskolens 
kvalitetsprogram.  

- Forkortelse af skoledagen  
- Økonomi jf den nye 

tildelingsmodel - 12. marts 
- timebank - hvad betyder det for 

vores muligheder mm.  
Feed Back på skolefoto.  Er der nogen der har hørt 

tilbagemeldinger fra dem, 
der har købt billeder?  

Det lyder til at billederne er fine, så 
vi fortsætter med denne fotograf. 
 
Vi skal følge op på, hvor billederne 
af elevrødderne er, og hvor de skal 
hænges op.  

Feedback fra skitur Tilbagemeldinger fra de 
familier, der har været med.  

Det var en rigtig god tur, der var 25 
afsted.  
Opmærksomhed på om alle der 
ville med også kom med, da der i 
år var et begrænset deltagerantal.   
 



Skal der ses på princippet ift. om 
tilbuddet kun er til en årgang, den 
enkelte familie skal finde økonomi 
til en skirejse 
 
De elever, der var hjemme var i YB 
en dag og stod med ansvar for div. 
aktiviteter for eleverne dernede.  
 
Bør vi have en anden løsning for 
de elever, der er hjemme? 

Nyt fra vandrørene Hvad rør sig i samtalerne 
om folkeskolen og 
Tingkærskolen i 
lokalsamfundet?  

 

Personalenyt  Uden elever og referat  
 

Eventuelt 
 

  

Punkter til næste møde:    

Næste møde:   19. februar 2025 i Fraugde 
 

   
 


